



شركة المعاصرون للمشاريع الإسكانية م.ع.م.
Contempro For Housing Projects p.l.c.

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date:30/9/2020 Subject: The Resolutions Of The extraordinary Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2020/9/30 نتائج اجتماع الهيئة العامة الغير العادي
The extraordinary General Assembly Meeting of (Contempro for Housing Projects P.L.C) was held on (30/9/2020 through Zoom Meeting. The percentage of shareholders participating in the meeting was 69.2 % The following decisions were adopted at the Meeting:--	عقد يوم الاربعاء الموافق 2020/9/30 اجتماع الهيئة العامة الغير العادي لشركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية). وذلك بواسطة وسيلة الاتصال المرئي ZOOM ونسبة حضور (69.2 %) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية
Subject:	الموضوع:-
The General assembly approved the purchase of Treasury stocks amounting to 10% at the company paid in capital of 6000000 JD/ Shares The purchase price of the share should not exceed 0.75 JD. per share	X - الموافقة على شراء أسهم خزينة بنسبة 10% من رأس مال الشركة والمبالغ 6000000 سهم/دينار وبسعر لا يتجاوز 75 قرشاً للسهم الواحد .
Kindly accept our highly appreciation and respect Company Name Contempro For Housing Projects P.L.C General Manager's Signature	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... اسم شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية توقيع المدير العام

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان

٠١ تموز ٢٠٢٠

3538

31241

٠١١٥٦١١

الرقم المتسلسل:
رقم المسند:
الجهة المختصة:

الصويفية - مركز العمدة التجاري - تلفون : ٥٨٥٩٥١٠ - فاكس : ٥٨٦٥٠٢٩ - ص.ب ٨٢١٢٢٢ عمان ١١١٨٢ الاردن

E-mail: allmo.company12345@gmail.com